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Uttalelse vedtatt av Representantskapet i Oslo SV, 28.03 2023 

 

Ullevål-tomta 
Regjeringen har tvunget gjennom planer for nye sykehus i Oslo. Oslo SV mener i likhet med 

et bredt flertall i Oslo bystyre at det er uakseptabelt at Regjeringen har brukt statlig tvang i 

reguleringssakene for nye sykehus i Oslo. Vi oppfatter dette som en overkjøring både av 

lokaldemokratiet og Oslos planfaglige myndighet.  

Finansieringen av sykehusplanene baserer seg bl.a. på salg av Ullevål-tomta til private 

utbyggere. Oslo SV aksepterer ikke dette, og varsler at vi ikke vil gå med på å omregulere 

området til privat utbygging om Ullevål sykehus skulle bli lagt ned av staten/HSØ. De neste 

tiårene vil behovet for areal og bygg til helse-, omsorgs- og sykehusformål øke, og Ullevål-

tomten bør fortrinnsvis beholdes til dette.  

Når de statlige helseforetakene ble etablert ble mange kommunale og fylkeskommunale 
sykehus overført til staten. Ullevål sykehus og tomta ble overført gratis fra Oslo kommune fordi 
det var snakk om sykehusdrift. Oslo SV mener at konsekvensene av utbygging på 
Gaustadtomta ikke er tilstrekkelig utredet, og må stoppes, men skulle planene om nye 
sykehus i Oslo likevel gå gjennom og bli realisert, slik at Ullevål sykehus legges ned, bør 
staten tilbakeføre tomten til Oslo kommune slik at den kan benyttes til fellesskapsformål.  
 

Om staten legger ned Ullevål sykehus mener Oslo SV: 

• At kommunen bør overta Ullevål-tomta vederlagsfritt fra staten 

• At Ullevål-tomta i hovedsak beholdes til fremtidig helse-, omsorgs- og sykehusformål, 

uavhengig av eierskap til tomta. 

• At deler av tomta reguleres til 1000 nye studentboliger uavhengig av eierskap til 

tomta. 


